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Przewodniczqcego
Racly Miasta Kolnoffipa.tz

INTERPELAC.IA nr 3

w sprawie prowadzonej przez komunalnq sp6lkg miejskq - PUK - cieplowni i oczyszczalni
Sciek6w

Podczas poprzedniej sesji Rady Miasta i podczas obracl l<omisji rady, Burmistrz
Kolna stwierdzil, 2e wobec zaangahowania finansowego miasta w oczyszczalnig
Sciek6w, Miasta i PUK - nie stai na nrodernizac.jE cieplou,ni.
Bunrristrz stwierdzil, 2e rozwaZa partnerstwo ze slt6lkanti skarbr"r palistwa.
Wobec pov"ylszego proszQ o odpowiedL na pc,niZsze llytania:
a/ jak wyglqda obecny stan techniczny cieplowni, ile w cieplowrrijest kot6w i czy
s4 one wszystkie sprawne techniczne, proszg o podanie ile lat majqposzczegolne
kotly; proszQ o poinformowanie jak wygl4da stan techniczny komina i filtr6w oraz
innyclr urz4dzert niezbqdnych w pracy cieplowni;
b/ kiedy ostatnio prowadzone byly prace modelnizacyjnc rv cieplcllvni:
cl czy sp6lka posiada plan rnodernizacji cieplolvni
dl jak wyglqda stan zatrudnienia w cieplowni, l<rvalifil<ac.jc pracor,vnik6w,
e/ kto odpowiada zaprace cieplowni, czy racla naclzorc'zit. PUI( analizowaia pracQ
cieplowni r czy wydawala zalecenia kierownictwu sp6ll<i rv tyn.r zakresie;
fl czy prawd4 jest, 2e sp6lki obecnie nie .jest stai na vvyrerrontowanie malego
kotla do grzania wody (c.w.) po sezonie grzewcz)/m (c.o.)
gl czy sp6lka dysponuje analizar.ni ekonorniczno-pl'awnyrni z l<t6rych wynika, 2e
konieczne jest poszukiwanie inwestora zcn,ngtrzr-rcgo i '2e optymalnym
rozwrqzaniern jest partnerstwo ze sp6lkanri skarbu paristrva; .ieZeli s4 takie analizy
to czy n1og4byi one udostqpnione radnym b4dz upublicznione
w czy wobec tego, iz taka operacja swego roclzajri komercjalizac.ia,
nacjonalizacja? a mo2e w przyszloSci pryu,atyzacja cieplowni .icst sprawq wa2n4
dla rnieszka6c6w, a przynajnniej dla ok. 50'% nrieszkariccirv Irolna, w rozumieniu
aft. 5a ustaw), o samorz4dzie gnrinnyrn, Burrnistrz plzeu,iclr-rje szc:rol<ie konsultacje
w tym zwladzanti sp6ldzielni ntieszkaniou,e.i. a nroze ltlanur.r,ane.icst refcrendluu
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rl czy s4 brane pod uwagq inne scenariusze i czy Miasto i sp6.lka sil ua nie gotowe,

w przypadku nieudanej sprzeda?y cieplowni. takie l<t6re pozwol4 wdrozyi
poprawq sytuacji w cieplowni.

Nastqpna kwestia zwrqzana z cieplowni4to takze realna.je.l przebLrclowa oparta o
gazziemny, proszQ o podanie rzetelnej informac.ji kiedy bqdzie mozliwe -
doprowadzenie do Kolna sieci gazowniczej, proszQ tez o infbrnraciq czy do czasu
doprowadzenia sieci gazowej - bqdzie wykonanl, urontaz l<otla na gaz skroplony
dowozony ( jak obecnie do mleczarni ).

Proszq r6wniez o poinformowanie opinii publicznej o wvnil<lclr roznr6w
prowadzonychprzez Miasto zzarzqdem SM Vllekpol w sprarvie podl4czenia siq

zakladu mleczarskiego w Kolnie o miejskie.i oczyszczalni Sciekow. Kto ze strony
miasta odpowiada za negocjacje. Sprawa .jest walna gdyz jej pozytywne
zalatwienie niewqtpliwie spowodowaloby obnizenienr Lren Sciek6w placonych
przez mieszkaric6w Kolna.
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